

DocID: ede07fa4-7fae-4faf-ac85-dd7e1f64a6df

Abu Dhabi Securities Exchange Chief Executive Officer Resolution No. (18) Of 2022

قرار الرئيس التنفيذي لسوق أبوظبي للأوراق المالية رقم (18) لسنة (2022م

Concerning the Listing of Americana Restaurants International PLC 29/11/2022

بشأن إدراج شركة أمريكانا للمطاعم العالمية بي إل سي

إستناداً لأحكام المادة رقم (38) من قواعد الإدراج والإفصاح

لسوق أبو ظبى للأوراق المالية.

Subject to Article No. (38) Of the Abu Dhabi Securities

Exchange's Listing and Disclosure Rules.

The following has been decided

Article (1)

The shares of Americana Restaurants International Company PLC

(Public company limited by shares incorporated in the ADGM)

will list on ADX under the trading symbol (AMR)

and the ISIN: AEE01135A222

With effect from Monday 12/12/2022 In the First market – First Category.

Article (2)

All heads of departments in ADX are to execute this resolution all in their respective fields.

Article (3)

This resolution shall be circulated to all departments at ADX, and all brokers accredited by ADX, a copy should be send to SCA. The resolution effective as from the date of issue.

29/11/2022

مادة (1)

تقرر الآتي:

تدرج أسهم شركة أمريكانا للمطاعم العالمية بي إل سي (شركة عامة محدودة بالأسهم مؤسسة في سوق أبو ظبي العالمي) تحت الرمز (AMR) ورقم التعريف الدولي

ISIN: AEE01135A222

للتداول في السوق ضمن السوق الأول – الفئة الأولى وذلك إعتباراً من يوم الإثنين 2022/12/12

مادة (2)

على جميع رؤساء الإدارات في السوق تنفيذ هذا القراركل في مجال اختصاصه.

مادة (3)

يُعمم هذا القرارعلى جميع إدارات السوق والوسطاء المعتمدين لدى السوق, وترسل نسخة منه إلى هيئة الأوراق المالية والسلع،

ويعمل به اعتباراً من تاريخ صدوره.

Saeed Hamad Al Dhaheri

Abu Dhabi Sacurities Exchange

سوق أبوظبس للأوراق الماليـة

Managing Director and CEO العضو المنتدب والرئيس التنفيذي